
 
 
 

             

 

Afdelingsrådsmøde på Billesvej torsdag den 16. november 

klokken 17.00 -18.30   

Mødet afholdes på skolens kontor  

Eventuelle afbud til mødet meddelelses skolens kontor 

 

Dagsorden: Referat: 

Fraværende: 

 

Tina Herlet, Tina Trebbien 

1. Orientering  

v. Bettina 

 

Sfo lederstillingen er slået op og forventes besat 

pr.1/2-17.  

Der har været fælles udflugt for alle skolens ele-

ver til Zoo, det var en stor succes og vi håber at 

kunne lave en fællestur til København hvert år. 

Der er startet skilsmissegruppe for elever og der 

er stor søgning. Gruppen ledes af Sara Ottesen 

og Caroline Kollenberg (sognets præst). 

Der er skoleindskrivning d. 29/11 klokken 16.30 

2. Status omkring Billesvej på facebook.  

Bilag til udkast til forældreskriv, udle-

veres på mødet.  

 

Afdeling Billesvej har oprettet sin egen Facebook 

gruppe. Det skal være et sted hvor vi fortæller 

den gode historie.  

Facebookgruppen starter d. 1/12.  

3. Hvordan kommer vi videre med vores 

forslag til trafikrenovering?  

Der er kommet ny chef, Lars Jeppsen på områ-

det. Vi laver et møde mellem Lars og medlemmer 

af afdelingsrådet, hvor vi igen fremlægger vores 

forslag til øget trafiksikkerhed i området omkring 

Billesvej.  

4. Vi har fået afslag på penge til asfalt.  

Skal vi forsøge at udarbejde en plan B 

? 

Afdelingsrådet var enige om at lave en skrivelse 

ang. Renovation af området omkring Billesvej. 

Skrivelsen skal sendes til det politiske niveau.  

5.Besøg af skoleleder Helle Bender Helle fremlagde skolebestyrelsens oplæg til Nord-

skolens værdiregelsæt, som afdelingsrådet på et 

møde i januar skal kommentere.  

5. Evt. Tobias opfordrede skolen til at samarbejde mest 

muligt med lokalsamfundet og evt. lave en sam-

let kalender over forskellige arrangementer.  

 


